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no hi ha que dir que procurant que el Casal fbs un 
inmoble que amb el temps pertanyi de pié a la 
Mutual. Aixó eris obliga a nosaltres a treballár 
amb una intensitat més ferma, per a poguer aju- 
dar amb el máxim de cabals a la realitzacio d’a- 
quest ideal i es per aixó que abans de separar-nos' 
vos hi volgut assebentar d’aquesta nova per a que 
al recordar l’obligació que tots tenim de fer ingre
sar més socis a la Mutual; aquesta anualitat que 
anem a comerujar, a tots ens serveixi d’estímul 
colaborar a la nostra llar que seris dupte sérá el 
dia de demá el puntal des d’on sorgiran noves ini- 
ciatives que han de tendir sempre a procurar-nos 
un majorbenestar.

A la vegada, feu fixar ais pocs compánys

completameht equivocats que creuen que el Sin- 
dicat no es necessàri per la Mutual 1 als que diuen 
que si no fós el Sindicat ells hi ingresarien, feu-los 
veurer el bé que constanment el Sindicat ens fa 
i com la séva organització avui ésplendidament 
desenrotllada serveix per aixoplugar-nos al seu 
redós i poder fruir de totes les ventatges que 
constanment ens proporciona. Feu doncs sempre 
obra de Sindicat, feu sempre ingressar. al Sindicat 
tot els companys remisos i tinguèu la seguretat 
que al enlairar el Sindicat de Metges de Cata- 
lunya farem creixer, com es el nostre desig'i el 
nostre deuré, la notra voiguda MUTUAL ME
DICA.

He dit. '

Acta de la Junta
Presidint el Dr. Sicart i actuant de Secretari 

el Doctor Taxonera, es reuneix el dia 22 dé Juny 
de mil noticents vint i quatre, l’assamblea de Dele- 
gats, constituint-se la Junta General ordinaria re
glamentaria de l’any 1924 asistint els Drs. Higini 
Sicart Soler, Ramon Taxonera .. Santasusügna, 
Francesc Poudevida Claramunt, Sebastiá Birba 
Cordomi, Antero Aquilué CaTasol, Modest Tost 
Punyent, Xavier Farrerons Reñé; Ignasi- Ribas 
Bassa, pel Consell Admiriistratiu; i dels Delegats 
de les Seccions Comarcals: Drs. Alvar Presta 
Torns, Frederic Pell Cuffí, Melcior Parrizas To
rres, Josep Bonifaci Mora, Josep Girona Trius, 
per la Comarcal de Barcelona; Marian Serra, 
per la 'de Arenys de Mar; Angel Soler, per la de 
Berga; . Joan Miró Estivill, per la de Camp del 
Valles; Sadurni Llambes, per la de Igualada; Jo
sep Aróla Sala, per la de Manresa; Lluis Mari

c ó n  Casabosch, per la de Mataró ; Pere Parellada, 
per la de San’ Feliu Llobregat; Miquel Pons, per 
la de Vich; Josep Pascó, per la de Vilafranea'del 
Penadés; Josep M.a Riera, per la dé- Girona; Joa
quim Danés per la de Olot; Euric Bonnin, per 
la de Ripoll; Joaquim M.a Rourera; per la de 
Lleida ; Lluis Olivé Capdevila, per la d.e Borges 
Blanques;. Artur Biel, per la de Balaguer; Anto
ni Lucaya, pe ria  de. Cervera; Joan Vicens Mar- 
galef, per la de Falset; Maximí de Práda, per la 
de Gandesa; Pere Barrufet, per la de Reus; Jo
sep Mestres Miquel, per la de Vails; i per la Jun
ta Directiva del Sindicat de Metges, els Doc
tors, Hermenegild Puig i Sais, Tomás Bus- 
quet Teixidor, Lluis Celis Pujol, Joaquim 
Abelló Roset, Lluis Vila, Abadal, Josep Moll 
Ginferrer^ Felip Proubasta Masferrer, Ramon 
Pía Armengól, Damiá Marti Boix, Tomás Bata
llé Soldevila i Josep Mestre Puig.

S’obre la sessió a les 11 hores de segona con
vocatoria, aprovant-se les delegacions dels assis-

general ordinaria
-tents sense objecció. S’excusen els. de Terrass'a i 
Santa Coloma de Farnés.

Després, es llegeixen les disposicions regla- 
mentaries que fan referencia, a Juntes Generáis 
ordináries, donant-se compte d’haber sigut d/e- 
gudament complerts tots el tfàmits.

El President declara definitivament constituida 
la Junta General ordinaria de 1924 i explica els 
motius pérque no s’ha celebrai abans.

Es procedeix a la lectura del moviment de 
caixa durant l’any 1923 i del balani de fons a ti 
del mateix, que s’aproven sense cap objecció.

Seguidament el Sr. Secretan llegeix la Memo
ria per eli formulada, donant compte de les gesr 
tions del darrer exereici. La lectura de la memo
ria es escoltada amb gran atenció premiant-se al 
final amb un nutrit aplaudiment. Per unanimitat 
s’aprova la memoria i es concedeix al Secretari 
un vot de gracies, acordant-se que dita memòria' 
es publiqui integrament al Butlletí del Sindicat de 
Metges de Catalunya.

Seguint l’ordre del dia es posa a discussió la 
proposició del Conselí Administratiu condonant 
les derrames del próxim mes d’Agost, per mitjá 
del fons mixte i continuar condonant les derrames 
del primer grup d’Invalidesa mentres ho permeti 
el fons mixte. Abdues proposicions son aprovades 
per unanimitat i sense discussió.

Es llegéix una proposició de la Secció Comar
cal de Sant Feliu de Llobregat per a, crear un segell 
per a tramitar-les altes i baixés de malalts que 
exigeixen sense obligació les companyies i ger- 
mandats. Parlen tráctan dé la mateixa els Senyors 
Parellada, Martí, Girona, Tost, Barrufet i la Pre
sidencia. S’acorda traslladarla al Sindicat de 
Metges.

El Dr. Pascó proposa el cobro al acte de la de- 
funció dJun soci de part del socors que es destinan 
a pensió. La defensa el Dr. Pascó fent resaltar la


